
Zápis z jednání Rady MAS Brána do Českého ráje, z.s. 
dne 4.9. 2020 v Libuni od 17:00  

 
 
Účastníci: 
Helena Červová, Svazek obcí Brada  
Josef Cogan, město Nová Paka   
Přemysl Šulc, ZEOS LOMNICE, a.s. 
Josef Šimek, „MIKROREGION TÁBOR“ 
Ladislav Stuchlík, Junák - Český skaut, středisko Lázně Bělohrad  - omluven 
David Pražák, AGROCENTRUM JIZERAN a.s.  
Milan Havlík, Mikroregion Pojizeří 
Radomír Sedláček  
Liběna Hakenová 
zaměstnanci kanceláře: Alena Klacková, Vítězslav Dufek, Lucie Gernatová 
 
 
1. Přivítání přítomných, zahájení jednání 
Předsedkyně H. Červová přivítala přítomné a zahájila jednání a předala slovo manažerce A. 
Klackové. 
 
2. Standardizace MAS 
Žádost o standardizaci podána dne 12.8.2020 (termín je do konce září 2020), kontrola je do 40 
PD (tj. do 6.10.2020). Všechny obce daly souhlas s územím do MAS, obec Borovnice 
projevila zájem vystoupit jako člen, ale území ponechají. Na letošní rok členské poplatky 
zaplatila, vystoupit mohou případně od dalšího roku – ještě si to promyslí. 
Při zadávání partnerů do formuláře MS 2014+ a jejich validaci bylo zjištěno, že jeden partner 
Váchalův spolek studeňanský je v likvidaci. Prý to řeší, nedodali požadované dokumenty na 
rejstříkový soud.  
V rámci standardizace byli osloveni neaktivní partneři – aby aktualizovali své přihlášky nebo 
aby zvážili své členství do dalšího programového období a případně podali odhlášku ze 
spolku.  
Odhlášky podali:  
Jaroslav Válek, FS Hořeňák a Hořeňáček, z.s., SDH Újezd pod Troskami, Lucie Lustigová, 
Podkumburský rozhled,  TJ Sokol Bozkov. 
Aktualizaci přihlášky podal Myslivecký spolek Nová Ves nad Popelkou – nový zástupce 
místo pana Čapka je zástupcem v MAS Ing. Stanislav Šachl. 
 
V současné době má MAS 46 partnerů/členů, z toho 3 mikroregiony, 9 obcí, 25 právnických 
osob, 6 FO podnikajících a 3 FO nepodnikající. 
 
Rada MAS bere na vědomí výše uvedené změny v členské základně MAS. 
 
3. Členské příspěvky 
Všichni členové /partneři MAS (46) mají na rok 2020 zaplacené členské příspěvky dle 
příspěvkového řádu MAS.  
MAS obdržela přihlášku obce Stará Paka. V minulosti byla členem, pak vystoupila a území 
v MAS ponechala.  
Vzhledem k podané žádosti o standardizaci navrhuji, aby obec Stará Paka byla jako partner 
přijmuta od 1.1.2021 a po zaplacení členského příspěvku na rok 2021. 



 
Hlasováno: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Rada MAS schvaluje přijetí obce Stará Paka od roku 2021 po zaplacení členského příspěvku 
na rok 2021. 
 
4. Výzva IROP č. 7 – Podpora vzdělávání 
Informace o vyhlášené výzvě – od 4.9. 2020 – 26.2.2021, veškeré informace jsou na www 
MAS. 
 
5. Schválení projektu výzvy OPZ – Prorodinná opatření – dětská skupina  
Projekt na prodloužení stávajícího projektu DDM Stonožka na Dětskou skupinu (na období 
září – prosinec 2022) byl podán, prošel administrativní kontrolou a věcným hodnocením. 
Gernatová seznámila radu s výsledky věcného hodnocení projektu a doporučením schválit 
tento projekt k financování. 
Vzhledem k podjatosti opustil místnost před hlasováním pan Cogan. 
Hlasováno: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Rada MAS schvaluje projekt DDM Stonožka předložený ve výzvě MAS č. 6 OPZ dětská 
skupina k financování. 
 
 
6. PRV – fiche Podpora podnikání na venkově 
Vzhledem k tomu, že jeden žadatel nebude realizovat schválený projekt (žadatel: Vůně dřeva 
s.r.o., projekt: „Rozšíření technologického vybavení společnosti VŮNĚ DŘEVA s.r.o“, CV = 
3 917 980 Kč, dotace: 1 457 100 Kč) je možné tuto alokaci použít na novou výzvu pro 
podnikatele (fiche č. 10). Dle současných pravidel k tomu nemůžeme přidat „zbytkové 
alokace“ z ostatních fichí neboť to vyžaduje změnu Strategie v programovém rámci PRV a ta 
šla udělat jedna za programové období (změnu jsme již udělali – zařazení článku 20).  
Návrh: využít tuto alokaci k vyhlášení výzvy na fichi 10 v termínu do konce roku 2020. 
Hlasováno: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Rada MAS schvaluje vyhlásit výzvu na fichi 10 s alokací 1 457 100 Kč. 
 
Dále vedena diskuze nad preferenčními kritérii pro fichi 10. 
Úkol: zaměstnanci připraví návrh a obešlou radu 
 
7. Podpora akcí 
Rada MAS byla e- mailem informována o žádostech na podporu akcí. Mezitím někteří 
žadatelé sdělili, že akce se konat nebude a požádali o změnu na jinou akci do konce roku. 
Předložen seznam žádostí ke schválení podpory. 
 
 
Rada MAS schvaluje podporu kulturních akcí dle předloženého seznamu ve výši 5 tis Kč na 
akci. 
 
 
 
 



8. Regiony sobě 
Akce na podporu lokální ekonomiky (pro místní producenty, poskytovatelé služeb) zatím bez 
odezvy – e- mailem oslovení všechny obce, partneři i někteří žadatelé.  
Úkol: oslovit telefonicky  

•  
 
 
9. Různé 
 

• Informace o stávajícím stavu realizace Strategie – rada obdržela přehlednou tabulku o 
stavu čerpání jednotlivých fichí. 

• Informace ze semináře Roadshow IROP v Hradci Králové – členové rady obdrželi 
přehled na co bude možné čerpat v rámci CLLD (cíl 5.1. IROP) v novém 
programovém období 2021+ a byli informováni o změnách v IROP. Vedena diskuze o 
možnostech čerpání v území MAS a připravované nové Strategii. 

• Informace ohledně Evidence skutečných majitelů, kterou vede krajský rejstříkový 
soud  – povinnost spolku zaregistrovat se je do konce roku 2020. 
Úkol: zaměstnanci MAS zajistí podání formuláře přes DT. 

• Info o projektu MAP Semilsko II, probíhá druhá korektura regionální učebnice, měla 
by být do konce roku hotová. 

• Šulc: info ohledně schůzky JUDr. Konečného na MZe.  
 
10. Předsedkyně poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 20:15. 
 
Zapsala: ing. Klacková 
Ověřila: Červová 


